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Дошло је време да поручимо: Што је доста доста је. Србија се суочава са посебним
изазовима, којих смо свесни. Међутим, уместо да нам се помогне да их превазиђемо,
чини се да нам неко непрестано поставља нове препреке које морамо да пређемо, рекао
Вук Јеремић.

Јеремић је на међународној конференцији "Србија и ЕУ", која се одржава у организацији
Београдског фонда за политичку изузетност, предложио да ЕУ до краја године одмрзне
примену Прелазног трговинског споразума, а у 2009. години омогући Србији стицање
статуса кандидата за пријем у ЕУ и стављање на белу шенгенску листу.

Шеф дипломатије је истакао да Србија у својој историји никада није имала проевропскију
администрацију од оне на чијем је челу председник Борис Тадић, и да се зато поставља
питање бржег напретка на европском путу.

Јеремић је нагласио да захтев за "пуном сарадњом" са Хашким трибуналом значи
изручење Ратка Младића, иако не постоје чврсти докази да се он крије у Србији, и да се
од Србије очекивало да се, пошто су под великим притиском Црна Гора и Македоније
признале Косово, понаша као да се ништа није догодило.

"Дошло је време да поручимо: што је доста доста је. Србија се суочава са посебним
изазовима, којих смо свесни. Међутим, уместо да нам се помогне да их превазиђемо,
чини се да нам неко непрестано поставља нове препреке које морамо да пређемо",
рекао је Јеремић.
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